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~ Lt O'Donnell “Testifies Auorny ice_Gerrison and re-"atier the” preliminary hearing | = 2) Poot ° About Interview ‘ported to him and James L.- backed out of F-ractim, with, ~'- - | * Alcock, the wish a Prosecutor 1 shay. though Shaw agreed : - inp the Shaw trial, what Russo had: elan said Russo told him . t 
A veteran New Orleans police told him. t Be wanted to be sure Shaw was! - Cndteate | page, seme e 7 

the ra estified Wednesday at Lt: O'Donnell was undergo-! the man he claimed he was. { . . in J en, Saw iat ing cross examination at 5:35. Phelan alleged Russo told him!- | =. -.- lee, Russo told hin Site asmmond p. m. when Judge Edward A! the reason he backed away was! . a a or tee, «init September, "1963, Haggerty recessed yn trial un-- § word got back go Jim Gar, ot 
ee perrie * 1 of David" smmediately before wt ‘ Later, testified Phelan, usm “ew Ue CE 
wie wrarard M “coeanmanell, MNesse Garner the former land-: ress Phelan quoted Ree as: ee . Bas heen en the free tad tslied tat. Fern came’ SoMeiay te eason diet has been on the force for 17. testifi ither the night of ay She I weld knw ht one. - * pace V years, made the statement af. her home elther thee night ih Shar : . 

for the deleemet AF & Witness ft asassination or the ‘nig "*Phelan said Russo told him’ --|— ee Shane is slanting trial of : Mrs. Garner, 4011. benazine, te could run some where “but - ee to. ination i was another Of five defense wit- Icould never run from myself.” : 
charge that he participated in a Ted W # . . SECTION 1 & conspiracy to assassinate Shaws ca ednesday as Handwritin: Ex 2 eT . -. President John F. Kennedy. The Shaw's attorneys attempt to H c g Expert = - conspiracy allegedly * involved Datter down the state ease. Testifies of Signature ee vet | Shaw, Ferrie and Lee Harvey ‘Called presumably t testify icharles A. Appel Jr., a retired  . .. Oswald. - about Oswald's appearance, handwriting rt for the fem | Shaw is expected to take the dress habits and behavior, Mrs. al Bureau of Investigation, ~ 7 Tote . 

(| witness stami~Thursday Garner was shown photographs Feder pare of t é Cl . 

. - 
t¢: . 06, ay: . - - 

 gersige Donnell said that he in- Of Oswald and Ferrie. She (esttied the the guest register : | THE TIMES-PICFYUNE - Siar wns nc i geittes so, teslled the never saw A Nor Ores Mee [tt te star witness—June 19, 1967, and Shaw prior to his arrest 1D Airport was not written by - Sg : during the course of his conver- March, 1967, and never in Per- Shaw. ane: *. 
sation be asked Russo why he son until last week. 5A state witness earlier test: | NEW ORLEANS, LA. testified as he did during the 3 When she was shown Fer- fied she saw Shaw sign thej Date: ae Preliminary hearing’ three Fie's picture she sald she rec- ‘name. 1. 2-27-69 & 
months earlier. . Seized him as a man whe . ;Also, Jefferson Biddison, a' “| Edition:2°27= * y Lt. O'Donnell said: fame te her home shortly real estate man and Jong-time] - I asthors . . oo | He told me that when he got ‘efter the assassination. friend ‘of Shaw, who handled Editor GEORGE W HEALY 

| Wo court (for the preliminary ! Oswald lived in an apartment Shaw’s mail while Shaw was in| tc ar ney 
_ thearing) he came with all inten- .in the same building as Mrs. Europe in 1966, appeared. Bid-{'e Title: ASSISSINATION OF  Wons of telling the truth and you ‘Garner. She said a fot of peo- “dison said he received no mail PRESIDENT JOHN F _ F,Rvin Dymond, chiet defense ‘ple, mostly federal agents, during the period addressed to ° ing By, Mined him on by ask- “Sere in and out of her home elther a Clem or Clay Bertrand.| | KENNEDY, TEXAS tre, H he believed in God, and gnmediately aller the some A postal worker testilied he de| J orstesiers” “5 | OO him Sad after you as na for : §nation. ia} ; “livered mail to the Biddison at 7 ~ae~ turned him on, be’ decided Me giter g tan seorrees on dressed fo Clay Bertrand, |. | Cisssticetions was going (0 bury, you. determined he Was’ hot Much of Phelan's testimony Subaltting Offices N.O.<LA Yeon mee asked Dymond. : on official government businees .* i We Ve site “Yes, LAG Sennell replied. he asked hin to leave. She and ee oe tetation con CJ) Betng lavestlgated 

“2> 14 “Garriso Oe Re was alone. assistant district attorney] [- of a Was Told yp. | Ferrie reportedly teft the city] Ware Ma. Sclentn following! . , | OF Statement by Russo” * the afternoon of the assassin Sciambra’s Initial interview] | ~~~. - - Lt. O'Donnell said that as :Uon when he said he went to “with Russo. S0on as he completed his inter. ° Houston. “Sciambra memo” did! Fe with Russo he immediate. Other witnesses called in. sol meninnn a conspiracy meet-|.” Jy went to the office of District, uded James Phelan, free-lance ing, as Russa later testified dur-|’. 
Toe eae Grectenemtnaay ay ail 00) tng Shaw's preliminary bearing) f= , ie Pe ee es 1a gceo- base ” PS TTL gnernenpne (8844 7O@ 0 - ble 
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- ‘ated ovedilferences betwecnthat he has-

ho\—pern eampiwr Se ee eee 

oy the two “by the FBI since the end ast. the, lelter_ forming remain, = | 

: , He asserie(?, —taw beavesi948 when he retired. He ‘said ly the same. 3 

= his “a's” oped reas the reg-has been receiving a Sederai ewe Why did you have him} a 

ister signature had a closed “a” pension since then. ? i tog 

saying ‘“‘Uhe writing act is such . ay ' “Because people fearn to 

a Gehicate act ot movement co, Examinahow wee 
write seated,” answered Appel.! 

ie’ ordinating hands, fingers. # 1 ‘ 
. . . 

at Oe sey mering arm will the direction of theentirely with pote nina 1966 Letter Examined, | 

September. 1963. hove that a of ne Ene tion consisted entircly of analy-| Appel Tells Court { 

= \ppel, Bicdison vod Phelan |i, same desi same {0 pi sis of photographs, or if he stud-| Appel said he also examined - 

re catled during the morn- én. naw the original samples. Hela leticr Shaw wrote to one of 

_' ~-y sesston, but enly the ques- | He characterized Sha W'S<2id photographs were used. Al-lthe Wegmanns in 166, AKL es 

_ -' ining of Appel and Biddison handwriting as being done raP-lcock asked if, as a general prac-\cock asked to see it and, a 7 

“4g completed. lidly “in what some teacherSitice, it would not be more de-lreading it, asked how he “ 

‘ppel, who was qualified as would call a scribbling fashion, sirable to bave original sam-|cluded thal it was written io) - 

expert in the field of hand- and said there was » completely 1966, since it was not dated, 4 

ting prior to the trial’s re-(dilferent style of wroee pel said it is always bel-| “I was told it was taken 

5 Tuesday, was the first wit-|tween the two signatures. — lter to have originals, but Ht from the {les—or Mr. Weg- 

s called. ; After going through each let-Inot necessary. mann,” he replied, and said 

dn direct questioning by Dy-jter, Appel said, “It can be Seen) se said he examined all orig-jlaier he received several sam- 

“ind he told the court that. he these are distinctive forms;| 21, of Shaw's handwriting aft- ples of Shaw's signature 

~-.- amined photographic samples(neither of these entries are| he arrived in New Orleans, | Writings made in 1966. . 

“Shaw’s handwriting as well|carefully composed, and be(°T "that he saw the questioned| “Did you make your conclu- 

‘a photographic reproduction |added that in making copies of signature in the register for the| sion prior to seeing the original . 

“ithe Clay Bertrand signature signatures, it is necessary tOlF-) time when it was shown] documents?” 

7 aad in the Eastern Air Lines make ,, much, - slower, move-l(' "bin on the witness stand. | “I did” ° 

“NP register. ments. ee You did point out, though,| Appel later told Alcock that 

He said that he performed ex-| Of the “Clay Bertrand” sig! that it is better to see the orig-|no a signatures are exactly <=" - 

-ninations and comparativeinature in the register, he said:|insis, did you not?” ‘asked Al-lalike, “‘even though one is writ- 

sts on the handwriting sam-|"It is more formal, slower, but! cock. “Teen right after the other.” 

es to determine the written|nevertheless natural to the per-| 4; i¢ not necessary at all if] There was a recess; and 

*jotion habits which causes theison coin the writing. Because ; ion of|following it, Alcock resumed: 

. dsign of letters. _ fof these differences, I conciic-.. these his cross-examination. He ask 

~ ‘He said the first thing he didied they were not written by the raphe) and ee wa ed Appel how he selected i 

as to copy the design of the/same person.” there was no problem.” particular Shaw signature ef, 

pnature from the register “$0, Dymond “psketwppel be | as. told Alcock that, In the the name “Clay Bertrand” that| 

5 to make sure 1 was receiving! confined his study to just ene ©... of g suspected forgery 8s used on the blow-up. He, 

ae hand movements. sample of Shaw's handWrit- Rn aia? obtain the orig-, 521d it was one of the samples, 

-'He said he also did this with] ing, and he said his study in- eb céssary fi forger does tHE received, and it was select- 

o., “Clay Bertrand” signature; eluded “a good Muy ether” loot move the pen continuously,@4 at random. | 
<"jgned by Shaw “to compare) samples, some written fn but rather very carefully “and Alcock asked: “Is your 

_oach and e¥erj—Geaign caused) 1966. “And then I asked that J15 5. produces a tremor, and the specialty an exact science?” © 

jy the motion of the pen.” he be requested to write o8 ® J. 25 fs removed from the paper “How exact do you mean?” , 

He said that Shaw writes] number of sheets, each inde-.}. 04 replaced.” rt asked Appel. , 

‘arger than the person who pendent ef the etber so be | aicock asked whether Appel “As exact as mathematics?” . 

Sygned the register, and that’ could not see the writing ©@ | sow Shaw write the signa- “Mathematics is the only 

_ the proportion of one letter size) the previous » "sl gures, and Appel_sald be did 

40 another is larger in Shav's: Dymond asked aaeind hese a. 

handwriting, and poin out comparisons revealed, P- 

that the “GC” in the register pel replied: “The entry in the not, bat be t asked we they be n aparr <4 - 

mas smalte than a “GC” f= book was mai, by some other | somed that was the way: the - of the design is scientil- 

Shaw's writing. writer entirely. 
- eee " 

ae . “Ye said that the various sam- se aneraraed written." |“ Aicock then asked if mis 

“Expert Points Out = ples_ of “Sitair's*_-handwriting the signatures x he’ asked takes are made in his field: 

Di ; ied showed no sig- with an said, “Mistakes are 
Differences in Letters which he studied sho sig-, shaw seated in a normal writing, made fp any kind of endeavor 

* Appel, using a blow-up photo- nificant as just Bal-// sition, and he asked him to that a human undertakes.” He 

graph of the signature with 3 “Did you come to a firm con- ne the content of the entrylquickly added his conclusions 

    
   

   

  

    

"during the current tral. 
he mesting—avegedly took 
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blow-up of a sample of Shaw's... as in the register. After Shaw did ven Wrong 

writing of “Clay Bertrand,” viction® ne Dy this. the paper was Shaw oan ave Dever been proven 

ihen went Gareugirtach Jeller of, . a was asked to do it again,’ Alcock then mentioned some 

— ‘And what was that, Mr. Ap- juntil finally he had repeated the “Louisiana cases and asked Ap- 

? : process 10 times, providing 10 pel if he recalled them. Alcock 

“That the defendant Shaw did ‘different. handwritings of the jintimated that in some cases! 

not write the entry in the book.”|same signature. he named, the side that Appell 
went » On crossexamination, Alcock] Alcock asked Appel if he knew testified for did not always win. 

me asked Appel if he had occasion whether the person who signed | Appel said that what he 

Ce _ at any time to do similar hand-|“Ciay Bertrand” in the register {meant when he made his 

wee OB writing studies for the Federal! was seated or not, and Appel jicr statement was that “po one: 

SO Bureau of Investigation in Con-|said he dig _nof kpow, and he has even prover—ry position’ 

  

  
; _ nection with the assassination Ofsaid in answer later ques- (was wrong 

. : President Kennedy. __ {tions that there is no great 
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iginal of the signature in the|trial for <= sie?" tion of whether during 
rister “verifies what 1| “No, J dd¢~\!I don't know; time be bus known Shaw 
und.” anything abok_; he case.” was reasena ly familiar wit 

On redirect, Appel told Dy-| “And yet you formed an opin Shaw's cicle of Kinds. yr’ Sts Ya ear On resldcace 
; ” . aa : w" . 

pad that having seen thejion about the case er any place, addressed te iginal of th- reeister signa-| “That's right,” answered a Lee Oswald or a Lee Harvey 

ie confirmed his opinion, Dy-|pel. ent, AP Oswald, or a David W. Ferrie or.| Clay Bertrand?” asked Dy- 

rad asked if there is any| ‘That's all,” said Alcock. The ~~~” = . mond. = ed Biddt 

erence created by wriling|witness was excused. {2 Dave Ferric, and did not know} “Never,” answered Bi 

iting or standing. “No, sir,” . Biddison was called next. He of either of these persons be- 

id Apptl, “thal would con- said he has lived at 1414 Char-|ing acquaintances of Shaw, nor ment of this trial.” 

  

ma difercot aspect of the tres since 1957 and has known idid he ever hear Shaw men-, He described the type of mail ~ 
tion either name. box at his home and said he did 

riting entirely.” Shaw for 23 years. . 

r : . ee not recall any mail addressed to 
Dymond then asked Appel if Dymond asked Biddisoa if he: He was shown pictures of Os- 

- + was being compensated for owned an aulomobile in 1963,!wald and Ferrie and repeated Shaw being delivered to his 

istifying. and *Biddison rad he dit. x be never saw them, tor did he home. 

Vit Appea 1960 black Cadillac. Dymond ever see them in the company Dymond asked if @ Clifford 

itness Appears - then showed him a state exhibit of Shaw. * Boudreaux ever lived at his 
home, and Biddison said “no.” 

“ecauss of Civis Duty _—aof_ a black Cadillac and Biddi- During the years you havelciitrorg Boudreaux was & 

“No, I'm appearing because 80" Mentified it as the one he known Mr. Shaw, have you been : 

feel it a civic duty” jowned. He said he recognized it familiar with his manner of] S's” rnin Dymond ae 

’~ ‘He explained that in the past 25, being photographed in the dress?”-asked Dymond. son's mailman. Dymond asked 

  

   

a case:, but when there 

» had done this, adding he [driveway of the man to whom = «yes answered Biddison. {Hardiman if he ever delivered 
yes not normally take crimi- he old it. the black! “Have you ever seen him mail addressed to him at Biddi- 

Photograph of ack wear tight pants?” son’s residence, and i   ch eee. — - (Cadillac is a state exhibit that!” ayy,» : 
. : |was shown to witnesses from. . said he thought he had.) 
nes a ime oe tice may Clinton, La., who said they saw “Have you ever seen him} On cross examination, Alcock 

cur 1 do it as a civic duty.” Y iShaw and Ferrie sitting in it in bis a hat? _ . established that Shaw resi 
. 0. . with Biddison for a short time, 

    

  

“Jeock immediately questioned |oswald get out of the car, and 

late August or early September, . 
‘Dymond said he was finished. j19¢3, One witness said he £87 lWitness Recall gabon a week, after Shaw return- 

ed from Europe in 1966 and be- 

ppel about his last statement; "he identified Shaw and Ferrie!Shaw Trp to Europe jfore he was able to get back 

rear a a Gcfense witness in{ #5,Femaining in the front seal: Dymond then asked Biddison Motes esked who else lived 
riminal cases “unless there! Dymond asked Biddison if he i¢ he recalled when Shaw took with Biddison at the apartment. 

[knew Shaw in 1963 and if be. trip to Europe in 1966, andiie said that Fred Tate lived, 

| 
re some. peculiar circum-' - 5 a trip 0 , 

tances that convince me an mas a close iene of his at that the witness said he did. there in 1964 and 1965, and that a! 

ajustice might be done.” itions. ae te both ques- Biddison said he drove Shaw business partner in the restora- 

Judge Haggerty said he © to the ship that he sailed on and tion of 1414 Chartres, Clifton Go- 

"<yought the state was allowing’ Biddison Did Not handied the leasing of Shaw's)mez, lived there with bim from 
. home during the period Shaw!1957 until 1961. : 

3e witness to go into a field . ° 

“thich the jury would eventually Lend Auto to Shaw was to be away, Biddison said there were mo 

    

   

  

“y oustice; Sad=Appel said, “I pigdison loancd his car to any- mail for him?” - isaw Shaw very much hi 1563. - 

ty the defense. 

ave to decide. “Did you lend your car to He said Shaw's home at 1313|other permanent residents st 

| Be told. Alcock he was per- Clay Shaw?” Dauphine was originally Jeased|the address during the period 

aaee . “No.” for the three-month period from jhe has lived there, but he added 
it 

* 

und the scope ef his: etimo. Dymond asked why be was 80 May 4, 1966, to Aug. 3, 1966, but!he has had_mpanv guests from 

y.” Alcock countered that this positive. and Bidtisea said that the lease was lates extended t0\time to time. 
. Fl u car is business Sep , and again pt. “ 

as a subject that was entered (real estate) and Shaw had 2/20 1968, even though Shaw bad Witness Saw Shaw 
his own, a black Thun-|returned to the city. : Little in 1963 

Alcock asked Appel when he Gerbird “During the time he was cut; Very Little tn 
ormed his opinion about an i8- “Dymond asked if during 1963 of the country, did you receive! Alcock asked Biddison #f be 

   
   

  

4 -’prmed an opinion that was * ‘ck ‘ “and Biddison said he.sew him 
: was one “for a sufficient period to “Not to my knowledge, al my . 

- yeedful for me to intervene. take a trip out of town?” home,” so eeered Biddison. very seldom because Shaw wai 

” He then explained that Lloyd — “No, not in 1963,” he said. He said he received mail for “fully involved” with Interna-— 

> stages, Appel said he told Cobb 
jis fee was $250 a day, and 
cobb said the defendant docs 

    

   

  

‘obb, who previously testified’ | pymond asked Biddison if he Shaw at his office at 900 Ro: al, tional Trade Mert business — 

is a defense witness, called him we? Shaw ever to go under & and some mail was brought to “How about the summer? 

ind asked what he would charge! |name other than Clay Shaw orlhis office by the people who Pariiculariy Curing the sum 

or his services. He said he! Icjay L. Shaw. “No.” leased Shaw's home, ymer,” angwered_Biddison. 

worked for Cobb on poe “Did you ever know him tol Dymond asked what he did etlock a a iddison « be 

luse an alias?” with the mail, and Biddison said 

+ “No” . that on two occasions he placed 
He also said he did not knowicertain correspondence in enve- 

a Clay Bertrand or a Ciem Ber- 

  

ot have that kind of money.   

  

“He said the call was made last! oq Spain and England. x 
. Feb. 14. . . Dymond asked if he had oc- 

__ After his discussion with, casion to look at Shaw's mail, : 

‘Cob, Appel sald, he fell the ; and Biddison said he opened all ° 
defendant could not pay “and « the mail; and it was at his dis- 

possibly stogd 4 chap of an | ‘: cretion what correspondence be 
Anjustice.” _ 2 . [would forward to Shaw. 

    

Topes and-aaiies It to Shaw in ae 

  

son, “prior to the commence- = 
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" gard fie had and hie Deuces ould “wick” 22 a Phelan then’ told Dymon?\ 
le 
  ; : wer a 

w drove to.cec his parents! pardim’- Wweu"” ‘ay some- ; poten . . oo 
. : a t his o oe . 

Hammond ite said teat fo; thing wmuwee delivering and Cais home and sy ck obieclad put was ever- 
Most, mall fe the\ | Chartres st. ce! him i Veg: led. a: 

iw on three occasions, but! address, but Dymond ebject- od tol, caepen | as snecting’) Phelan said that. shortly after ° 

could avi remember 
the ebjection and told Alcock 

that Biddison was not a char- 
acter witness for Hardiman. 
Next Biddison was asked how 

much mail he received for 
Shaw at his office. 
“What comes to mind,” 

Biddison, “is tons of it.” 

“ | 
cock returned to the ques-: 

i of Shaw mail received 
Biddison sid thaf mo mail 
forwarded from Shaw's 

icence to his own. although 

said there may have been 
ers addressed to Shaw di- 

    

  

ed. Judge Haggerty sustained |, Lac Vegas?” 

: 

sald: ary hearing. 
| Phelan then produced a Dill)! 

“No sir.” 
“was it pre-arranged?” 
“Yes sir.” 
Phelan said he met again with 

Garrison after the Las Vegas 
‘rip and after Shaw's prelim- 
in   

"Uy to 1414 Chartres. 
Alcock asked Biddison 
: knew whether Shaw ex- 

He said he opened every piece; ied at the 

of Shaw's mail, both personal ior the Hotel Meine bis say 

  

Shaw had complete confidence 
in his doing this. 

; z Alcock then asked if, prior to 
anding,” said Biddison, “that | the fall of 1766, Bddisen lived 

i, Shaw's mail was forward- ! with Shaw. He answered that 
1 to my office.” He added from 1946 until 1948 they lived 
vat “even today” be receives at 537 Barracks and from 1948 
iail for Shaw at his effice. until 1950 they lived at 906 

Biddison, questioned about;Esplanade. Biddison said that 
"ange of address forms, said!shaw owned 906 Esplanade. 
“executed them for client's) Alcock asked Biddison ig he 
his real estate business. Hel received mail for anyone else 
is then shown a state exhibit,jat 1414 Chartres. He named a 
Jchange of address cancella-iC, C. Bunker and a Sherman 
-m directing that mail for|Schroder, both of whom he 
‘aw re-directed to 1414 Char-lidentified as one-time house 
as should be“uchversd to 1313 guests, and he said that from 
wuphine, Shaw's home. 1963 on he has received mail 

Biddison repeated that, to the for his invalid mother, his de- 
‘st of his knowledge, no Shaw ceased father, and Social Secur- 
ail was redirected to 2414 ity checks for his mother. 
vartres.. “Other names escape me,” he 
“Do you know the postman added. 

- wo delivers mail to your: <i- ‘old Alcock he sol his 

- ‘mated a change ef address 
‘fore he left on his Euro- 
can trip. “It was my wnder- 

  

   
     

  

   
   

  

comer” iblack Cadillac in late fall of 
“BYes, 1 do.” ., (1966, and he said he never 

: ‘Do, you know this man's|icaned his automobile to his 

as well as business, and said jfrom March 4 to March 7, 1967. 

| He said he first saw Garrison 

tin Las Vegas March § and 
talked to him at the Sands Ho- 

tel. He said Garrison gave him 

‘two documents, and he identi- 

‘fied one as the Sciambra memo. 

lPhelan Was Given 
Documents to Read 

Phalen said he thinks Garri-; 

son gave him two documents 

March 6, and the presentation 

followed a series of conferences. 

He said after he received the 

document che returned to his 

hotel room and read them sev- 

eral times. He mentioned six 

readings and Dymond asked 

why, and Phelan said because 

  

there were so many discrepan- | 

cies in them. 
Alcock objected that the’ 

Sciambra memo had already, 
been read to the jury, and Phe- 

lan could not-expresé an opinion 

about it in their presence. 
‘| Dymond asked the witness 

  

to Mr. Shaw ‘a5 Ciay>Bertrand 
Bertrand.” 

“} do now.” said Biddison, 

   
   

   

    

   

  

‘\qHardiman (estified earlier 
or the state.) 
iAlcock asked Biddison if he 

th Hardiman, and Biddison 
ad Do. 
| Biddison was then asked if 
‘e had occasion to ask Hardi- 

*vaan about his statement that 
“uring the period Shaw was out 

{ the country he delivered 
nail addressed to Clem Ber- 
rand to the 1414 Chartres ‘st. 
ddress. 

_ Riddison said be had, “when 
L was published in the news- 
saper.” . 

- Alcock asked if he. meant. 
Aardiman’s testimony, and Bid- 
‘ison said he referred to Dis- 

““rict Allomey Jim Garrison's 
»pening statement which 
‘named me and my ” 
“Did you know about this 

orior to It being published in 
the newspaper?" 
“No.” 

  

     
   

  

woe - 

  

Hardiman, James Hardiman.”!subpenaed to appear as a wit- 

d ever had any difficulties, 
Shaw was a b 3 

for the real estate business bei's,ig he made copies and re-, 

house guests. : 
He i ‘Alcock he was not||{ty to answer the question with- 

Vafter a pause, Judge Haggerty 

ness but sppeares of his own: added: “It’s “almost impossi- 

volition. He said that after his |b. mond said he realized that 
retirement from the Trade Mart, sad’ then asked Phelan what he 

salesman |4iq with the documents. Phelan 

operates. - ‘lteurned the originals to Garrison. 

Phelan was called next. |'He said he did not t¢JI him any- 
Phelan was called as a wit- | thing at the ime, and he be- 

css at 11:30 a.m., but his [tieves he spoke with him one 

{testimony was halted shortly [more time. - 

before noon when the defense |; phetan gaid he left Las Vegas 

atiempted te question Bim inarch 7, returned to his home 

about = conversation he had 4:, Long ‘Beach, "Calif, and re- 

with Sciam ore oie. turned to New Orleans to cover 
Jim Garrison arc . . . . . 

Phelan said he came to New Shaw's preliminary hearing for 

Orleans in late February, 1967, 

shortly afler news broke of Gar- 

rison’s investigation into the as- 

sassination, on assignment from 

Saturday Evening Post. 

He said he got to see Garrison 

after his arrival and started to 

say Garrison suggested a trip 

to Las Vegss;2vaAlcock ob- 

room for the festimony, and 

be belleves that the day afler 

the hearing ended he called 

Garrison “and told him I was 

terribly disturbed by the tes- 

thmony 
Russe.” 

ee eee ens 

wo 

ov ee 

He satd he was In the court-” 

Raymond 

talking with Garrison on the - 
telephone. he went to Garrison's 
ihome and arrived about § er 7. 

t 

| recent, and Phelan said Mrs. 

p. m. 
Dymond asked who else was 

Garrison and the Garrison chil- 
dren. 
Dymond asked Phelan what .. 

he told Garrison. . 
“{ told him there was a com- ~~~ 

plete discrepancy betweer . 

= OE eee 

“ 

jwhat Mr. Russo told in Sciam- — 
‘\bra’s memo and what he testi- 
fied to on the stand,” answered 
Phelan. 
Dymond asked for Garrison's 

reaction; and Phelan said, 
“His jaw dropped a little bit” 
“And what did he do after 

picking up his jaw?” 
Phelan said Garrison made 

a telephone call. Dymond asked 
‘what the result was, and Phe- 
‘lan said Sciambra arrived at: . 
the Garrison home. He said 
ithat, in the meantime, William 
:Gurvich had also come to the; 
house. 1 
Dymond asked the witness if: 

he said anything to Sciambra, 
land Phelan began, “Yes, I told 
ihim that in his report on his 
interview with Mr. Russo ia 
Baton Rouge that there was no 
information whatsoever about! 
an assassination plot, or that, 
Mr. Shaw knew Lee Oswald 
or that Mr, Russo said he knew 

or   
out expressing an opinion; and | Arcyument Ensuss 

Over Defense Question ; . 
* Dymond asked for Sciam — 
ibra’s reply, but the state ob-. 
jected. Arguing began, and the 
jury was ordered out of the 
courtroom. Dymond maintained! 
‘that Sciambra testified as @ 
wilness and denied making a 
certain statement to Phelan, 
that there was not a conflict 
‘jn the testimens—of>two wit-! 
ee 

  

7
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vases, Thal the dcicnse had a 
ght to lftpeacn—tertain state 
vents by Sciambra. 
The defense maintained thal 

. laid the proper. foundation 
ar impeaching Sciambra in its 

~ uestioning, and Judge Hagger- 
y iindicated that he would 
iudy the testimony during the 

_.anch break and rule on it after 
“9 trial was resumeé. 
‘The afternoon scssion was 
fore than 55 minutes late in 
farting as the court waited for 
; transcript of the testimony of 
ciambra. The defense was 
eeking to throw the door open 
or questioning of Phelan by 
sanking on an article pertaining 
9 prior contradictory state- 
nents. This was vital to the de- 
ense, so that it could have 

    

   

  

   

    

- %belan tell what Sciambra re- [bY 
ated to him in a meeting at 

- aarrison’s house. - 
“! | Finally at 2:27 p.m., Judge 

{ 

_taggerty and the state and de. 
. ense retummed to the courtroom. 

in the 57-minute wait, spectators 
ised the time to visit with each 
ther and compare notes. One 

"Sriest leaned back in his chair 
ind appeared to be napping. 

‘ Dymond read the questions 

  

   

    

that be wanted to sk Phelan, . 
and Judgt Haggerty said te 
bring the jury back. 
With the jury in, ond 

isked Phelan, “Helerring us the 
_..Reeting at the Garrison bome 

vith) «William Gurvich, you, 
_iciambra and Garrison, did you 
“isk Mr. Sciambra why the re- 
sort of his interview with Perry 
Raymond Russo in Baton Rouge 
eb. 27, 1967, didn't contain any- 

  

   

  

   

  

   
   

  

    

  

don plot?” 

Alcock immediately objected. 
Dymond explained that Sciam- 

wa in his testimony before the 
ria] was asked whether he had 
‘laimed the account of the as- 
‘assination was in the Feb. 27 
Memorandum to Garrison and 
hat after some explanation, 
sciambra said, “No.” 
_ Judge Haggerty ruled that 
Sciambra did not distinctly deny 
he question, and that the de- 
‘ense could proceed to get an- 

_ bwers from Phelan. . 
_ Phelan was able to say wheth- 
t he asked Sciambra about the 
mission of anything about the 

s Pato oe Plot. in the Feb. 
we , TOF i “ ally dd” replied, “I 

——- 

    
   

ome 2 

  

hing concerning the assassina- . 

names ¥ Soamora STE 
ly?” . 
“He wa F ~n't know what 

the hell 1 (+ talking about,” 
said Phelan. ~~‘That 1 was all 
‘wrong thal there was nothing 
about the plot in the memo.” 

Phelan said he told Sciambra, 
“I'l bet you my job on the « 
Saturday Evening Post if you'll 
bet your job on the district at- 
torney’s staff. We will read tt 
and find out who is right. I got 
po bet.” . . 

Witness Alleges 
He Asked for Notes - 

In response to a question, 
Phelan said the next day he 

went to the office to clear up 

the discrepancy. He said he told 

Sciambra it could be cleared up 

r his ucing the original 
notes. “* EF assumed if il was 
heard. said Phelan, “that there 
was a note made of it, J told 
Pn "Get your notes” ” - 

“what other discrepancies 

were found in the memo?” 
asked Dymond. . 

“J object,” said Alcock. “He 

is asking for this man's 
opinion.” 
Dymond agreed, and re- 

(phrased the question, “Were ~ 

there any other matters dis- 

| Phelan said there were. “We 
went over one line at great 

engtn,” he said. 
' There was a pause as Phelan 

jwas furnished a copy of the 
jsciambra memo. “The main 

ipoint is on Page 6,” said Phelan. 
“{ object,” protested Alcock. 

He just can't go down the 

emo and read it to the jury.” 

Phelan, after Dymond re- 

phrased the lead-in, sald, “I 

pointed eut to Sclambra that 

Russo ia bis preliminary bear- 

ing testimony said saw 

Shaw three efere, 

while it said only twice ia the 

! Sciambra memo. The one 

fime not mentioned was the. 

party at which the assassina- 

fion plot presumably eccurred. 

I told Garrison that ¥ thought 

Sclambra could count te 
three. . 

“Our conversation centered 

largely on this. I sald it was 

j absolutely incredible that @ 

lawyer could go te Bates 
Rouge and interview a po 

\ tential witerse ‘a the erime ef 

ithe century, write a 3,500- 

came back and write ory 

paragraph oa the meeting, te 
would have te mention the 

.” 
. 

Fppelan next told of a meeting 

with Russo, pre-arranged by 

Sciambra, in Baton Rouge. He 

said. pe took along Matt Her- 

ron, a New Orleans photograph- 

er who shot pictures for the. 

Saturday Evening Post. 

“We talked several bours,” 

gaid Phelan. “He gave me ie 

backgrouin he appear 

as a witness. 1 told him I was 

going to use the Sciambra 

memo in my Saturday Evening 

Post story, and I asked him if 

he would make corrections of - 

it. He read it line by line and
 

made four specific corrections 

and a comment.” 
These were the corrections, 

according to Phelan: 

Al Landry, not his mother, 

told Russo that David W. Fer- 

rie had taken him out of 

country. 
Russo said he, Landry and 

Ferrie met at a place next 

to the Intellect Bar and not the 

Intellect itself. . 
—Ferrie had never sdmitted 

4o Russo that be was a homo 

sexual. : 

Russo said that he had sot 

Deen hypnotized before. 

Russo Allegedly Noted 

Two Mestings Listed 
“Did he take exception to 

* mentioning that he (Russo) had 
only seen Shaw twice, as the 

memo read?" asked Dymond. 

Phelan replied, “I had under- 

ined that line. As he was read- 

ing through the memo, Russo 

stopped and said, ‘I should have 

said three times. Usually T am 

tty careful about what I say, 

t maybe I said only twice." 

Phelan said he asked Russo 

why there was no mention 

' the assassination plot. Phelan 

said Russo told him he men- 

@oned the assassination plot 

afier he got to New Orleans. 

Phelan said his at meee 

with Rugso_was the last wee! 

of May, 1967. In the meantime, 

he had gone to New York and 

wrilien a Post story on the Gar- 

probe. As a result of 

  

arleans?” asked Dymous. 
  

ehce Sruthi 

“2 didn't ask him anything,” 

said Phelan. “We played a 

little pool and then, returning 

to his home, Russo out of the 

Blue made 2 statement to me 

en the sidewalk.” 
The state immediately object- 

ed, saying “no predicate had 

been laid for the statement.” -. 

Dymond asked Phelan, “Does 

this have anything to do with 

ag priest?” Phelan said it did. 

There was another 

hassle, but Judge Haggerty al 

lowed the defense to continue 
on the same line. 

“What was the statement?” 

ed Dymond. 
“Russo right out said to me, 

“f Jim Garrison knew what I - 

{old my priest in Baton Rouge, . 
he would go through the ceilling.* 

J told my priest I wanted to, 

meet with Clay Shaw and be, 

sure ot my_ identification a. 

we 

Phelan said he told Russo,’ 
"For God's sake, you got up in 

court and put your hand over 

the man’s head and said he 

was the person and Row you 

want to make sure you were 
<ostie 1? of 

Phelan said a meeting with 

Shaw was suggested for Russo. 

Phelan said he went to the of- 

fice of William Wegmann and 

told Shaw what Russo had 

said. “Shaw agreed to im 

mediately,” said Phelan. “And 

Russo backed off."* ° 

Witness Is Asked 

If Russo Gave Reason 
Dymond asked Phelan if Rus- 

so ever gave him reason why 

he (Russo) didn’t go to ach & 

meeting. . 
“tHe said if word of it leaked. 

back to Garrison, Garrison 

ould clobber him,” said Phe-, 

Dymond —qesssened Phelan 

if there were other reasons giv- 

en by Russo; 
er legal spat, Phelan was able 

to tell another reason. 

“Rysso said to me, ‘I lied to 

the first time about why I 

didn’t, attend a meeting with 

Shaw. The reason I didn’t was 

that if I got inlo a room with 

Shaw, I would know he was not 

& the man. And what would I do 

call to Herron, inquiring about qhen? 1 could run somewhcre— 

the local reaction to the article, California, Mexico, become & 

Phelan said he called Russo beatnik. But 1 could never run 

and set up the meeting. It waS from myself.” 

at Russo's home “near City 

Park” ineéwOfieans, - 
. 

*. » 

Dymond atlempted to ques 

tion Phelan abnut_sialements 
by Russo pertaining to “reality 

LF 

  

   

  

and after anoth- 

@ 
or
 
e
e
e
 

9



se RI eee 

irvision “Verkade e
a : 

“hat was the purpose-"
— : é 

hile Paper?” Alcock quer- ~~ 

} ote : 
| cst latina te olan mat aa he wt " 

. . 

aa BaANUNey —nAL “knowing “tne ~AnU “ocreuiTe pepenenen ao aa 
Terence Ieiever «the “two, help ane “CmenIS for||the article for the ok 

it Judge Haggerty sustainedyour trif "Bal _Louge to in- Evening Post?” Alcock ® 

state objection. terview Ri snicock asked.|| “About two or three days nit 

Tip rn oe rhe he aos * 
ul asso ever expressed | “Don't you fee was mene — teeeciipation.” 

ny fear of Feprisals from {consistent with their trying toy | "investigation. 

3arrison if he should change {hide something?” “Did you consider bis an- “To report on Kor to wreck 

iis testimony. When Alcock asked this ques; swers highly, important and i Alcock on -- 

i ; fi itical .. . that Sciambra was , 

Again Alcock objected, but tion, defense attorney Dymo critical. a said aca Phelan 7 . 

“adge Haggert, objected on the grounds it called 
i _ 

nfo answer, y allowed 7° for a conclusion by the feared . eh sir.” “words vt wee your assignment nent?” oo ‘ 

" . sustai “How many ‘was aus 

oe ae was Phelan’s reply. odes eee article?” your in Mr. Russo's story.” ° = 2593.0. j 

| repeatedly said be was) “How long was your inter- “Six thousand.” | “Hadn't you done that ia Bae - ~ -o 

wry he had come forward as|view with Perry Russo?” Alcock “Would you say the article is ton Rouge?” er ar 

_, Witness and felt trapped. If continued, sod cree a criticism of the investiga “Yes. eT sie ce, 

“ p tried “Between two . ” Dee 

stim waheeees story, - “f certainly do", : Alcock Asks Purpose 9" 

Ss woul marge him and) "«when did you start question-| Alcock then centered his| of Second Meeting =~ >""- 

vB d lose his job. He wasling him about the content of questioning on why Phelan did] grcock then wanted to know 

“ery fearful of losing his job.” jthe mcmorandum?”. not mention in his article the the purpose of the second in ~ ‘ 

“Tender the witness,” said| “At the end of the Interview.” }point that Russo did not tell terview with Russo, 0° =. -o ot 

-tymond. Judge Haggertv estiea | Alcock then wanted Phelan|Sciambra about a meeting be, Phelan explained that he - : 

to explain why he delayed tween Oswald, Ferrie. 800 44 Russo from New York and : 

_____ brecess before the slate went] questioning Russo about the dis-|Shim: “Can you explain?” he qo: Russo asked him to come : 
; _ Blo ervasegamizaton of Phe |crepancy i the Scismbra recme(# ey inly.” ered DY and see him if he was ever ~ - 

P i Phelan) consi yell, certainly,” answ: aes : 

| Following the recess, cot ne he (Phelan) ¢ Phelan. “It (the article) con- oe a an Phelan quot: 

resumed at 3:50 p.m. and at cerns information from the Sci- thought the Pele he 

_ pock conducted the crossex-/Phelan Calls Russo ambra memorandum and that spreily good” ee dan 

: amination : ’ erry Russo told two stories.” ; ” 

J Aeock. assistant district at] Very Talkative Boy en Bit since you were so etl Set ee Mulaballo 
- jorney, began the questioning ‘He wanted to talk to me, ical about jambra’s ‘MEMO,! aicork acked Phelan if the 

pround a phone interview con- Phelan replied. “He's @ very why didn't you put H in the/, se. Guy Bannister and 

       

     

    

   

   
   

  

   
   

  

  

    

    

   
a 

“1 italkative boy. He got to telling | article?” 

Phelan anal of tear Alcock me the background. When he . : James hms ever were 

asked if Phelan made a com-(£0t through talking, I gave him |Story in Magazine = [en in the Russo inter- 

ment on the shor ea eliect Oe an gait_Russp read the Cut to Fit Space wlan said B was 

ee 4 . 

in 

Sa net Ser Et Mae |W non ee i es 
Perry Russo int * ments in and made a Com of what we were pring tion that the man Sdentified by 
Peery inferview " ment on the section where be Phelan asserted, | so jaining |Russo might be Bannister and 

abl id rece th at ‘he prob- claimed he saw Shaw twice. |that the original at eee not Shaw. 

y a make the 8 ae en 4) “It took him quite a while to tong oe to in the mage “tpn other words, you suggest- 

| “Did you tape H? asked [read it. I sat there and made )% °) space ed to a state witness he might! 

oo Alcock, referring te the Rus- notes,” said Phelan. J “Thi ‘cle is about the have been wrong?” 

a No,” answered Phelan. the meme, “T ake Riepet whole, investigation, sir,” Phe- rea td toe thet, 

“Then fuat-Was 2 lie?” a” Phelan testified. lan told Alcock. “It was on the) eee ory was tre, Tbe ahead 
“Tf you wish te call it that.” | “Only one? About something IO. 

soy t oe tell it game way. I mever 

    e
t
e
k
 

win
e 
Fo
 

Alcock then concentrated on idere ical?” coun-! 
“pe subject of whether Phelan you consider Ssiing: ‘to tell it in 6,000 words.” pene ean 8 

pointed out the discrepancy in|| ygn't it a fact that Perry “You had to cut the article? the Identification of Shaw. He 

_.,/Sciambra’s memorandum to ei- i j hile you Alcock retorted. *So you had a 

oe fiber Sciambra or Garrison. Al- jase ening auch Joor?™ ‘space problem?” real aoe tortured and a 

Tek wanted to know bow!"C Spr replied tersely.|, Phelan explained thal 2°) then why did you say Guy. 
[Phelan could ge ot was ween it a facithat Perry|tbough Gre “article was cut, be Bannister?” - i 

' 5) 0 

i 

oe) 
. ° 

‘not involved in Sciambra‘s mem-, Russo pever denied telling} story “in case the article Because of the similiarity 

jorandum relating to his inter-| | 
\petwees them (Bannister and 

trogation of Russo. impression Alcock, “Hi ‘Guy Ban- 

Te Hany west’ there. Cin the|| 8¢ Saying Ses first told S dence” Phelan tlt le qucs tisler?™ — 
“memo),” Phelan replied. Then, the conspiracy plot be {tioning to Phelan's role as an “No.” 

Phelan quoted Sciambra as employe of the National Broad- Phelan said he Jearned of the 

casting Co. In May, 1967. Phe- Bannister - Shaw. speculation 

lan testified that he was em- from Freed and Sheridan. 

ployed for five weeks by NBC Phelan said Russo expressed a 
to work on a White Paper docu- desire for Jegal help and asked 

mentary about the Garrison Phelan for advice. “y fold, him 

. only one piece ce 

Phelan said he worked with! for him—teiixcBat out truth,” 
Fred Freed and NBC|Phelan testified, "| 

   
    

    

  

   

      

   

        

   
   
     

Phelan then quoted Rosse 

saying that he was “tncorrect- 

ly describing” his memoran- 

' dum, but later amended him- 

:gelf by saying that if the mate-|| 

: rial about 2 plot is not in the 

_ymemo then 4 forget to pit I 

in.” in ee 

Attorsey—and not during the 

earlier Sciambra questioning 

  

qu 
saying “I’m usually pretty 

careful about what I say.” 

Phelan pointed out that Russo 

made a comment that he should 

have told Sciambra he saw). 

w threé@-tinesFather than 
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. Wert attu uso0 Jeu ees “en kuna, “72 tee 

did not have encugh money|| said bh vke ==) two ether 
w @ lawye!. et rejaved the in-}| person. +h. Shite Paper 
wmation ebout a lawyer to msignmeat "Layton Mar- 
reed. Frecd said thrie was a 
el-known fseyer who would ei ior Oona : aR oO Ww rie, M 
ike his case without 2 fee.” erric, and Marlene Wa ex-wife ef Gordon Novel, a 

Phelan said he tok] Russo. bar oprator who figured in the 

ais, but also stressed that he,| Garrison investigation. - 

Futsso) would have fo call the! 

oun bare eS ec ieeea 
week. “I used (0 see bine +t *0 See Stee Cras A 
ing the bus once a week, mayr “sy, cross - examination, Al- 
be more. _“ckk's first question was if Lt. 
Dymond tendered the witness io’Donnell had tape recorded the : 

at this point. conversation. cet . 

\e a short erossexamination| “No, sit,” be sald oo 
cock arner said| Alcock then asi a 

Phat ee il ol hove xy fnthy| moe be ase Ds ; 
oy , a B 

im ec 

-awyer himself and ask for his! Following hie to the ‘conversations with Oswald. while fice with Russo” be had re at 

_ ep. (Iwas Mrs. Garner, the housewife he was staying at the apart-| peatedily asked Russo Mbed 2. . 

~ ‘Alcock wanted lo know just {from 4911 Magazine st. who ment. She said he paid the §65| like te hear @ tape of the = ‘ 

- what “case” “Snid"ityer, was monthly rent in cash. | conversation — ’ 

, Mrs. Garner said Oswald stay- 10 handle for Russo. Wi f ed 

ay . tness Ask 
",NRusso Kept Saying ed at the apartment from early Abe t Apartment ever told me Clay Shaw was 

He Needed Lawyer’ May to mid-September of 1963.4SD0Ut /*p8 not at Ferrie’s apartment,” and 

Maes a ret Ruso| RE tind tat she Bi Ao ra aent waz [ily fs tape recording to 2 
oy : ut once a week w: lor condition was [bility of a tape 

‘elt he needed a lawyer. He said aaact after . “sdmi hat he. 

he matter of a lawyer was dis- a you "dirty ser : the Oswalds. fold me” admit Bs 

    
   

Phelan’s cross - exa 

   

  

  

rented an apartment fo Oswald 
in the summer of 1963. . 

this because Russo denied he = 

    
   

  

. ever see him with. 
.sussed four or five times anoved. 

bri Mrs. Garter Teplied that wer be- ” 
sause Russo kept bringing it up. 2 ee defense sitor 

“perry Russo did a double 
take.” Lt. O'Donnell said. 

_, Concentrating again on Rus-| “yo, 
”. 0's identification of Shaw, Al owes she reptiet. 
«Suck asked Phelan, “Don’t you lyempt 

-’-"peeall Perry Russo saying he'd 
“rather be 1,000 per cent sure - 

rather than 100 per cent? unkempt. 

    

he evra disty, we 

“He was very peat. Never 

“Did you ever see the de- 

‘erything was broken” includ- |" sp), you remember repeated- 
ing the stove and refrigerator. 11, saving you had a tape re- 
Alcock ended his croSs-ex-|cording and he said, ‘Let me 

amination and Dymond came Inear it!*” 
back with one 
direct. . had asked him the same ques- 

“Did Oswald pay the reat 

question on rei) Le O'Donnell said Sciambra 

   | “Did you tell Russo he would 
be a patsy if Clay Shaw were 

99 found not guilty 

plaining that Russo was 

jp Absolutely not,” replied Phe-lfendant, Clay Shaw, with Os- 
wald?” 
“Tye never seen him (Shaw) 

before his picture was pub- 

: “Yes, sir,” said Phelan, ex- Cet alse Tae at abe 
the | never heard Shaw’s name men- 

man who made the accusation | tioned by Oswald. 
and that Garrison’s case rested 
solely on his testimony. 

_| “Did you tell him that Garri-, 
“gon would turn on him?” 

    

    

   

  

   
   

‘once told him in Las Vegas how 
he was going to discredit at- 
torney Dean Andrews Jr. “Tm 
going to get a lawyer who's a 
friend of mine and I'm going 
to wreck him,©-Fkctax quoted 
Garrison as saying. 
Phelan said Garrison 

_-jhame Andrews per se, but he 
‘}felt that he meant bim. (An- 

. |drews was indicted and con- 
* vicled on a perjury charge 

_ Sbrought against him by the Or- 
Jeans Parish Grand Jury.) 

\Garrison Informed 
tof Phelan’s Arrival 
]_ Phelan said afler he arrived 

"lin New Orleans for the NBC as- 
signment, he relayed informa- 
tion to Garrison, informing him 

    

   

   

    

   said he told Larry Lamarca 
and Pershing Gervais to “Tell 
Big Jim I’m in town and that 

_4I'm not hiding from anybody.” 
Phelan said bis lawyers had 

advised him not to come to New 
Orleans again “because of Mr. 
Garrison's ruthlessness with 

te 

people who eri - 

that he was in town. Phelan: 

Witness Identifies 
Photo of Ferrie 

_._. “Yes, with explanation.” Phe- | Dymond then showed Mrs. 

“"Man then explained Garrison'|Garner a photo of David Fer- 
rie, Asked if she had seen that 
man before, Mrs. Garner re- 

plied that he was the same 
doorbell 

either the night of President 
Kennedy's assassination or the |g 

man who rang ber 

aight afterward. 
did not Mrs. Garftcr-seid Ferric was 

alone and came “after dark.” 

“He stayed a few minutes 

and whea I found eut he 

wasn't someone important, I 

asked him to leave,” Mrs. 

Garner said, explaining that 

} she thovght Ferrie mght have 

been an FBI agent seeking 

information about Oswald. 

Sept. 

night.   entire months*v 

Mrs. Garner said Oswald’s|inr. Garrison has . « « 

wife, Marina, left the apart-||O'Donnell said. 

ment during the day between 

ee abort while long! wald stayed a whi g- . 

er before leaving that same Conversation to DA 

Under Dymond's questioning, |ly went to Garrison's office 

Mrs. Garner testified that Os- jreport 

wald lived in the apartment the {the 
thstut*dity” and Au- 

promptly?” be asked. 

The questioning of Lt. O*Don- 

pell began at 5:05 p.m. and aft-; 

er getting the officer's back-. 

ground into the record, Dymond 

began asking 
about his June 19, 1967, 
ence with Russo. 

After giving Russo's state- 

ment as to why he testified as 
he did, Dymond asked if during 

this conversation Russo express- 

ed an interest in seeing 

son's case in 

confer- 

Dymond asked if Russo had 
given any reason for this, and 

the witness said Russo 
me if I could Jet him see the 

case of Mr. Garrison.” He said 

Russo indicSied“e? wanted to 

las this would assist him in de- 

ciding how he would testify.   
Lt. 

Officer Reported 

following day I 

copy of my 
Dymond said he 

him: ‘questions [4° 

Garr 
_ its entirety. 4 

“Yes, he did,” answered Lt ciner “you (the DA's office) 
jor the superintendent (Joseph _ 

see it to see how sirong it was 

“t told him to examine his 

conscience and not Jean on what 

O'Donnell said he iimediate- 

ed the conversation “and 
typed a re- 

port on it and brought it up- 
stairs to give Mr. Garrison a 

was through 

tion and “J told him there was ~ 
no ” nn 

But after that I had & go (Four or Five Copies 

tof Report Made 
Alcock then asked the wilness 

how many copies he had made 

of his report and what distribu- 
ion he hat_m=te.of them. Lt. 

O’Donnell said he made four ot 
five copies and he said be gave 

lone copy to the DA's office; 

‘the original to the chief of po- 
‘lice; one copy to the chief of 

detectives, and the remaining 
copy he kept. 

Alcock asked who bad the 

original and Lt. O'Donnell said 

iI. Giarrusso.). 
He said he gave copies to no 

one else. 
Alcock asked Lt. O'Donnell 

ff en direct questioning be 
said Russo stated be was pre- 
pared to “tell the truth” be- 
fore Dymond tarned him ea, . 

and the witness sald this was , 
correct. 
Alcock then asked if the word 

truth” appeared in his report 
on the convefsaitui: ond 
objected and asked that the wit- 
ness be asked if there was & 
word synonymous with “truth” 
in 

Judge Haggerty overruled the 

objection. 
Lt. O'Donnell said he could 

not find the word “truth” in the   
Russo told kim he was being 

mba y newsmen. 

Lt..O'Doriren sad F 

the report, and that that part 
and 'of the report be read. ‘ 

re} 
Ricock asked the witness ¥ 

bd Russo tod, 

a 

w
o
r
r
e
w
e
n
 

©



    

  

him “he was under extreme 
oe _* ” me 

ipressur: -fcurs.pewsmen k: “The notes state I could ° Do. . 

“Pim Garrisen.”. srodce "STADE and I doo't 

! sas that in your report?” {have a tape.” 

‘ . . “Did you say, ‘I taped the 
Pressure Mentioned © * jconversation.’?” 

iin Report—Officer ° . | “I have no. argument with ee ae 
that,” he replied. Leg ete en TE TS 

Lt. O'Donnell sald it was not!” judge Haggerty then an - 

{ insiead there was @ MeMinounced he was recessing the 

tion that Russo said he was un-jiriat since he expected more : . . 

der pressures. cross-exaveisetion. and then re- ee 

“If you're asking me is myjdirect and re-cross. tt . 

report word-for-word with eur, 
conversation, then it is not.” 

“Ig it the conversation, in es- 
sence?” 

“Do -you recall making this -, : « 

statement, “If necessary J will . 

produce a tape.’2?” 
Lt. O'Donnell repeated that 

he bad already explained why 
he said that; that “Perry Rus- 
so had donc a retake; be had 
told me Clay Shaw was not at 
David Ferrie's apartment.” 
Lt. O'Donnell then said .that 

‘JSciambra “falsely led me to 

the District Attorney’s office,] ° . 

leading me to believe I was to . - 

give someone a test.” He said 
he waited for an hour in the of- ; 

fice and then he was called . 
into Garrison's office and his , ~ 

secretary oe there “taking 
notes at this time.” 

: Russo wis there, he said, 
tand Garrison asked for a copy 
of his report. Lt. O'Donnell ° 

said Garrison did not have his . 

copy and he returned to his of- 
fice, obtained a copy : . . . 

brought . He said was , : : : * 

given to Russo to read. 
we 

: Lt. O'Donnell continued that 
:after Russo read it, he said 
“most of it is true, except Jj 
didn’t tell O’Donnell Clay Shaw 
was not” at the party. 

He said it was at this point 
that he attempted te obtain . : 

from Russo an admission 
that be had made that state- , : : : - 

ment, and “I made the state- , me u, 

ment relating to a tape re 
cording.” ‘ 

| “You were lying then oa 
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the tape?” 
“Well, you have notes there., 

I don’t know if I said, ‘I have, . 7 

ja tape,” or ‘Would you like to’ vo. . Se eat 

hear a tape’. You ,have thei me : eS 
statement; A Garfison’s sec . ° * . 

retary was taking it down.” / Doe, . me boat ot 

Alcock then showed the re wes Pa a!       port of the discussion in Garri-. * . - oo . . 
son's office to the witness and 7 : oa ve wrt ae Co, 

he studied it for several min- 2 tytn se es data tt 
LJ After finishing it, he told Al as 
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